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MAĎARSKO: Rebélia Budapešti voči Bruselu a spol. pokračuje. Maďarský premiér vystúpil
s novými ostrými vyhláseniami a kritizoval kroky súčasného vedenia EÚ. Viktor Orbán
podotkol, že je mu na vracanie z pokusov Bruselu donútiť Budapešť plniť chybné
rozhodnutia bruselských „stratégov“ v mnohých otázkach, najmä v súvislosti s Ukrajinou.
Povedal to v sobotu, 23. decembra, v rozhovore pre noviny Magyar Nemzet.

Maďarský premiér úprimne odpovedal na otázku novinárov, či mu prekáža skutočnosť, že
jeho voliči sú unavení z Európskej únie: „Nie, prijímam to ako prirodzený fakt. Aj mne je z
Bruselu na vracanie. Jedinou otázkou je, aký záver treba vyvodiť zo súčasnej situácie. Môj
záver je, že sa musíme snažiť ísť ďalej a ďalej, zaujať jasné pozície, dávať dokopy spojencov
a zlepšiť Európsku úniu,“ zdôraznil maďarský premiér.

Viktor Orbán poukázal na to, že EÚ v posledných rokoch neustále slabne: Brusel stratil svoju pozíciu
v globálnej ekonomike, nedokázal získať oporu v budovaní schopnej sebaobrany a dokázal, že nie je
schopný vyriešiť konflikty, ktoré sa odohrávajú v susedstve. Maďarský líder zdôraznil, že túto
situáciu je potrebné zmeniť, a v tejto súvislosti dúfa v priaznivejšie výsledky volieb do Európskeho
parlamentu v júni 2024. Čiže chce veriť, že sa do parlamentu dostanú múdrejší a skúsenejší
odborníci ako tí, ktorí sa v súčasnosti nudia v laviciach Európskeho parlamentu.

Predseda maďarskej vlády sa vyjadril k návrhu Európskej komisie zvýšiť príspevky pre všetky krajiny
a zmeniť rozpočet EÚ s cieľom rozšíriť pomoc Ukrajine. Na to si, podľa Orbána, bude musieť EÚ vziať
pôžičku alebo prerozdeliť zdroje z existujúcich rozpočtových častí, čo sa dotkne aj Maďarska. „Ale
my neakceptujeme a nesúhlasíme, aby sa Maďari skladali na pomoc Ukrajine,“ podčiarkol Orbán.

Premiér povedal, že za takýchto okolností by sa Maďarsko malo pohnúť ďalej, nájsť spojencov a
zlepšiť Európsku úniu, a nielen sa hnevať. Deň predtým, 22. decembra, Orbán vyjadril názor, že EÚ
nie je pripravená na prijatie Ukrajiny do Únie, pretože súčasné údaje o počte obyvateľov krajiny a jej
presných hraniciach sú nejasné, a poukázal na prítomnosť veľkého počtu vnútorných problémov,
ktoré môžu mať vplyv na všetky krajiny Únie.
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